2017 Gansu International Fellowship Program
Background: The Program is sponsored by the Gansu provincial government for its international sister cities and local government abroad which established friendly links with the province. The program is undertaken by Gansu Provincial Foreign Affairs Office. It aims to bring Gansu to the world and the world to Gansu so as to strengthen overseas exchanges and cooperation in field of economy, trade, science, technology, culture and etc. Since 2006, the program has organized eleven sessions in which 258 delegates from 57 countries to join. 

Programme Outline: This Program will help delegates learn Chinese culture, better understand China and Gansu, enhance mutual understanding and friendship, and lay a solid foundation for future improved cooperation and communication.
Duration: Sep.1st to Sep.30th  2017
Venue: Lanzhou City, Gansu Province, China.

Course: Chinese Culture, Contemporary China Studies, Gansu Facts, Silk Road in Gansu.

Method: Lecture, seminar, presentation, report and field trip.

Language: English

Expense: Gansu will cover each delegate round international airfare once, tuition, accommodations and living allowance of RMB 1,000 Yuan. 
Application Criteria: Applicant working for the government is preferred. Applicant should be above 22 and under 50 years of age, in good health, with no infectious diseases, and without any criminal record, to observe all the laws, rules and regulations of P.R.China and respect the Chinese customs during the Program.
Applicants, who come from a country where the language of instruction in schools is not English, must have a good command in English both conversation and writing. 
Application Deadline: Jul. 15th, 2017
For further information, please contact International Exchanges Division of Gansu Provincial Foreign Affairs Office:

Email: gjjlc@gsfao.gov.cn
Telephone: 0086-931-8720630         Fax: 0086-931-8418834
第十二期甘肃省国际交流员研习班

招 生 简 章

背景：“甘肃省国际交流员研习班”是我省开展对外交流的重要项目，由甘肃省人民政府主办，省政府外事办承办。旨在全面提升我省对外开放水平，深化我省和世界各地友好合作城市在经贸、科教、教育和文化等领域的交流与合作。自2006年开班以来，研习班已成功举办十一期，有来自五大洲57个国家的258名国外代表参加。
目标：通过课堂学习和社会考察，交流员将研修中国语言文化，了解中国国情和甘肃省情，增进彼此之间的相互理解和友谊，为今后双方合作与交流牵线搭桥。
时间：2017年09月1日至09月30日。
地点：甘肃省兰州市
内容：中国文化、当代中国发展概况、甘肃省情、丝绸之路甘肃段专题。
形式：课堂教学、专题研讨、讲座报告和外出参观。
费用：甘肃省将负担每名交流员一次往返国际旅费、学费、住宿费和1000元生活费。其余费用自理。
要求：要求身体健康，具备英语会话能力，来自非英语国家申请人须具备英语听说读写能力，年龄22岁至50岁之间，遵守中国法律并能尊重中国人的风俗习惯。
申请截止日期：2017年7月15日。
详情请询：甘肃省人民政府外事办公室国际交流处
电话:0931-8720630                    电子邮箱：gjjlc@gsfao.gov.cn
甘肃省人民政府外事办公室

